

# WSCC

## REQUEST FOR PROPOSALS

### Electrical Inspector Services

Reference Number:

**2023-0033 - RP**

The Workers' Safety and Compensation Commission (WSCC) Department of Prevention Services, Mine Safety Unit is requesting proposals from proponents with a professional engineering designation to provide Electrical Inspection Services. It is expected that the successful proponent will provide these services to the WSCC commencing on August 1, 2023, through to July 31, 2025, with the option to extend for an additional three (3) year term.

The WSCC will accept proposals until:

**2:00 PM, LOCAL TIME (MT), Thursday, July 13, 2023**

Interested parties may obtain documents from:

Taya Madsen

Senior Purchasing and Contracts Officer

Email: [Taya.Madsen@wsc.nt.ca](mailto:Taya.Madsen@wsc.nt.ca)

Phone: 867-920-3847

**WSCC**

[wsc.nt.ca](http://wsc.nt.ca) 1.800.661.0792

Workers' Safety  
& Compensation Commission

ᐃᖅᑲᑲᑦ ᐃᖅᑲᑲᑦ ᐃᖅᑲᑲᑦ ᐃᖅᑲᑲᑦ  
ᐃᖅᑲᑲᑦ ᐃᖅᑲᑲᑦ ᐃᖅᑲᑲᑦ ᐃᖅᑲᑲᑦ

[wsc.nu.ca](http://wsc.nu.ca) 1.877.404.4407



Demande de propositions  
**Services d'inspecteur en électricité**

Numéro de référence  
**2023-0033 - RP**

L'unité de la sécurité des mines des Services de prévention de la Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs (CSTIT) sollicite les propositions de fournisseurs ayant une désignation professionnelle d'ingénieur pour fournir des services d'inspection en électricité. Le candidat sélectionné devra offrir ses services à la CSTIT à compter du 1<sup>er</sup> août 2023, et ce jusqu'au 31 juillet 2025, avec possibilité d'une extension de trois (3) ans.

La CSTIT acceptera les propositions jusqu'au :  
**Jeudi 13 juillet 2023 à 14 h, heure locale (HR)**

Les parties intéressées peuvent obtenir les documents en s'adressant à :

**Taya Madsen**  
**Agente principale des achats et des contrats**  
**Courriel : [Taya.Madsen@wsc.nt.ca](mailto:Taya.Madsen@wsc.nt.ca)**  
**Téléphone : 867-920-3847**